

# 大吨位300T，400T高精度自动裁断机

产品名称	大吨位300T，400T高精度自动裁断机
公司名称	盐城市盐都区顺祥机械厂
价格	.00/个
规格参数	类型:自动裁断机 品牌:顺祥机械 型号:XCLP3
公司地址	盐城市盐都区大冈镇联合村
联系电话	86 0515 88802785 18962086885

## 产品详情

类型	自动裁断机	品牌	顺祥机械
型号	XCLP3	主电机功率	15 ( kw )
裁断力	400 ( T )	上速度	20 ( mm/s )
下速度	18 ( mm/s )	裁断面积	1600*1500 ( mm <sup>2</sup> )
工作台尺寸	1600*1500 ( mm )	上压板至工作台距离	220 ( mm )
冲程调节范围	155		

中国 · 盐城市盐都区顺祥机械厂 · 江苏

china&yancheng city yandu district shunxiang machinery factory&jiangsu

厂址：江苏省盐城市大冈鞋机工业园北首

电话：0515-88802785

传真：0515-88802785

服务热线：18962086885

网址：www.yc-sxjx.com

邮箱：yxsxjx@126.com

邮编：224043

add. : east of dagang shoe machinery industrial

zone, yancheng city, jiangsu province

tel : 0515-88802785

fax : 0515-88802785

service hotline : 18962086885

http : //www.yc-sxjx.com

e-mail : ycsxjxc@126.com

postal code : 224043

盐城市盐都区顺祥机械厂座落在美丽富饶的黄海之滨盐城，是我国皮革机械、制鞋机械、橡塑机械、箱包机械研制生产企业和盐城鞋机商会理事成员骨干企业。这里有《水浒》作者施耐庵和明丞相陆秀夫的故居和闻名遐迩的国家级麋鹿和丹顶鹤珍禽自然保护区，是新四军重建军部所在地。企业交通便捷，环境宜人。宁靖盐高速、盐淮高速、宁盐一级公路、204国道贯穿镇区，毗邻宁靖盐高速大冈立交进出口1公里，东距盐海高速、盐城机场、港口、铁路仅20公里。

企业一贯坚持科技创新发展理念，引进国际尖端技术和先进管理经验，产品严格按 iso9001 : 9002 国际质量体系标准组织生产，产品技术性能指标达国际同类产品先进水平。产品研发已建立健全研制开发、生产安装、检测销售、跟踪服务体系。“顺祥”牌机械现已形成裁断、压合、片削、制邦、擀平、烫印、复合、包装、流水线、刀模（具）等10大系

列60多个品种。主产品“顺祥”牌10 - 25t液压摆臂式裁断机、25 - 30t液压龙门移动式裁断机、25-35t液压平面式裁断机、30 - 300t精密四柱自动平衡式单双边送料裁断机、25 - 300t液压四柱式裁断机、30 - 50t精密四柱平移式液压裁断机、龙门式自动送料连续裁断液压裁断机等系列产品，可广泛适用于制鞋、箱包、皮件、服装、帽业、木业、玩具、汽车内饰、包装、文具、吸塑、聚胺酯加工等行业，产品深受国内外客商的青睐。

展望未来，企业将坚持“铸创顺祥国际品牌，振兴民族鞋机工业”方针，实施“科技创新，质量为本；诚信经营，共同发展”的经营理念，提供“24小时快速服务到位”的营销宗旨和服务承诺，真正彻底解决用户的后顾之忧。

竭诚欢迎社会各界朋友和新老客商前来我厂考察、指导、洽谈，共商经济发展大业！

located in yancheng, a beautiful and abundant city at the coast of yellow sea, yancheng city yandu district shunxiang machinery factory is a manufacturer specialized in researching and producing leather, shoemaking, rubber & plastic and luggage & baggage machinery and a director member enterprise in yancheng chamber of commerce for shoe machinery. this city is the hometown of shi naiyan, the author of “ heroes of the marshes ” and the homeland of lu xiufu, the prime minister in ming dynasty. it is also the famous national level natural rare birds protection zone for elk and red-crowned crane and the place where the new fourth army reestablished their troops. the company enjoys convenient traffic conditions and comfortable environment. nanjing-jingjiang-yancheng expressway, yancheng-huai ' an expressway, nanjing-yancheng first class road and national highway no. 204 are crossing the town. it has a distance of 1km to the entry and exit of dagang intersection of nanjing-jingjiang-yancheng expressway and it is only 20km away from yancheng-hai ' an expressway, yancheng airport, port and railway in the east.

by always insisting on the development conception of technical innovation, the company has introduced

internationally cutting edge technology and advanced management experience. the products are produced in strict accordance with iso9001:9002 international quality system and the indexes of product technical performance have reached advanced level or leading level of international same

products. it has made unceasing efforts to establish and perfect product research and development, production and installation, testing and marketing, tracking service systems and etc. now it has developed 10 series of machinery products under “ shunxiang ” brand totaling more than 60 specifications for cutting, pressing, slitting, lasting, punching, stamping, laminating, packing, flow line and die cutter. the main products with the brand of “ shunxiang ” include 10-25t hydraulic rocker cutting machine, 25-30t hydraulic gantry moveable cutting machine, 25-35t hydraulic plane cutting machine, 30-300t precise four-column automatic balancing type single & double sided feeding cutting machine, 25-300t hydraulic four-column cutting machine, 30-50t precise four-column translational hydraulic cutting machine, gantry type automatic feeding continuous cutting hydraulic cutting machine and other series of products, which are widely used for such industries as shoemaking, luggage and baggage, leather, garments, hats, woods, toys, automobile decoration, packing, stationery, plastics packing, polyurethane processing, etc. the products are deeply favored by customers from home and abroad.

looking into the future, the enterprise will insist on the policy of “ creating internationally famous shunxiang brand, invigorating national shoe machinery industry ”, implement the management conception of “ innovative technology, quality first, sincere management and mutual development ”, and actively provide the marketing and service promise of “ 24-hour service in place ” to free customers from any worries in a real sense.

sincerely welcome friends from all circles and new and old customers to visit and instruct us and talk business to achieve mutual

economic development!

xclp3 系列自动进料精密液压四柱平面裁断机（可选择单边、双边自动送料系统）

automatic feeding precise hydraulic four-column plane cutting machine(single-side and double-side automatic feeding systems are optional)

1、本机适用于用成型刀模对各种非金属片状材料进行全断或半断模切作业。

例如：吸塑、珍珠棉包装、橡胶、印刷等行业。

2、微电脑控制，操作简单、快捷、准确。

3、主机采用双油缸、双曲柄连杆平衡、四柱精密导向机构，保证每一个裁断位置的裁断深度完全相同。

4、压板下压接触刀模时自动慢切，使裁断料最上层与最下层之间没有尺寸误差。

- 5、中央供油自动润滑系统，保证了机器的使用寿命和精度。
- 6、可配置单边或双边自动送料系统，令整机生产效率提高二到三倍。
- 7、可配置裁断板微动装置，使裁断板均匀消耗，节约成本。
- 8、可配置刀模气动夹紧装置，更换刀模方便快捷。

选购件：a、单边、双边自动送料系统；b、裁断板微动装置；

c、刀模气动夹紧装置。

a. the machine is applicable for whole-broken or semi-broken operation of various nonmetal slices materials by die cutter. for example: such industries as plastics packing, pearl cotton packaging, rubber and printing etc.

b. microcomputer controlled, with simple, prompt and accurate operation.

c. the main machine adopts double oil cylinder, double-crank connecting rod balancing, four-column precise guiding mechanism, which can guarantee that the cutting depth at every cutting position is same.

d. the pressing board carries out slow cutting when it presses downward to contact the die cutter, which can make that there is no size error between the uppermost layer and lowermost layer of cut materials.

e. the central oil supply automatic lubricating system guarantees the service life and precision of machine.

f. single-side or double-side automatic feeding system can be allocated to enhance the production efficiency of machine twice or thrice.

b. cutting board micro-movement device can be allocated to evenly consume the cutting board and save cost.

h. die cutter pneumatic clamp device can be allocated to make the replacement of die cutter convenient and prompt. optional: a. single-side and double-side automatic feeding systems;

b. cutting board micro-movement device; c. die cutter pneumatic clamp device.